
Növelné a versenytanács létszámát az új elnök 
 
    

A GVH a kormánytól függetlenül mőködik, ennek fenntartása a jövıben is alapvetı feladat 

lesz - mondta a gazdasági bizottsági meghallgatásán Juhász Miklós, akit Orbán Viktor 

miniszterelnök jelölt a GVH elnöki székébe. A versenyhivatalnak fontos feladata - a 

versenyjogi szankciók alkalmazás mellett - a megelızés, ezért különösen fontos, hogy a 

GVH álláspontja mindig világos legyen - így a folyó ügyekben is tisztában legyenek a piaci 

szereplık a versenyhivatal várható lépéseivel. A versenyjog korábban ismertette az elızetes 

állásfoglalás intézményét - ennek visszaállítása átláthatóbb mőködést biztosítana a leendı 

elnök szerint. Juhász Miklós úgy véli, fölösleges párhuzamosságok tapasztalhatóak a 

vizsgálói és versenytanácsi munka között - ráadásul sok esetben a két apparátus egymással 

ellentétes álláspontra jut az adott ügyben. A két tevékenységet az új elnök közelítené 

egymáshoz. A leendı elnök szerint a hatékonyabb munka érdekében szükséges lehet a 

hattagú versenytanács létszámának növelése. A GVH amúgy meglehetısen szerény 

apparátussal dolgozik, hiszen a teljes hivatal létszáma 120-130 fı körül mozog. 

A jelenleg 58 nyolc éves leendı GVH-elnök az elmúlt két évtizedben polgárjogi ügyekre 

szakosodott ügyvédként tevékenykedett, alig került kapcsoltba munkája során a 

versenyjoggal. A Transparency International magyar tagozata a jelöltállítás után jelezte, 

Juhászt korábban bennfentes kereskedelem miatt a pénzügyi felügyelet elmarasztalta. 

Juhász a meghallgatáson azt mondta, nem volt szó bennfentes kereskedelemrıl. A leendı 

elnök a rendszerváltás megelızı években bíróként tevékenykedett. Az elızı Orbán-kormány 

idején az állam delegáltjaként a Paksi Atomerımő Zrt. felügyelıbizottságának tagja volt. A 

gazdasági bizottság végül nagy (kormány)többséggel az elnöki posztra alkalmasnak találta a 

miniszterelnök jelöltjét. 
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